
1 
 

PROTOKÓŁ NR XXIII/17 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie 

odbytej w dniu 26 października 2017 r.  
 

 
Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1445 

 
I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
W sesji udział wzięli: Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu, Zbigniew Mazur – 
Skarbnik Powiatu oraz Andrzej Siwy - Członek Zarządu.   
Ponadto w sesji udział wzięli dyrektorzy wydziałów Starostwa Powiatowego, kierownicy 
jednostek organizacyjnych oraz zaproszeni goście. Lista obecności osób zaproszonych 
stanowi zał. nr 2 do protokołu.    
 
II. Porządek dzienny posiedzenia po uzupełnieniu. 
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę.  

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia  
14 września 2017 roku. 

4. Informacja Zarządu Szpitalnego Centrum Medycznego w Goleniowie Sp. z o.o. nt. 

bieżącego funkcjonowania Spółki.  

5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Goleniowskiego  

w roku szkolnym 2016/2017.   

6. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia zasadniczej szkoły 

zawodowej. 

7. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły 

podstawowej. 

8. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia szkoły specjalnej 

przysposabiającej do pracy. 

9. Projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi  

i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości kosztów powstałych w razie 

wydania dyspozycji usunięcia pojazdu.  

10. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia programu współpracy Powiatu 

Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2018.  

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2017 rok  

i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 

2017 r.  

12. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Powiatu Goleniowskiego na lata 2017-2031.  

13. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.  
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14. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie z wykonania budżetu za  

I półrocze 2017 roku. 

15. Informacja Starosty Goleniowskiego z analizy oświadczeń majątkowych 

złożonych za 2016 rok.  

16. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu w Goleniowie z analizy 

oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Goleniowie złożonych za 

2016 rok.     

17. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami. 

18. Informacje Przewodniczącego Rady Powiatu.   

19. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych. 

20. Odpowiedzi na interpelacje, wolne wnioski i zapytania radnych.  

21. Zamknięcie obrad sesji.  

III. Przebieg posiedzenia.  

Ad 1. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba, dokonał otwarcia XXIII sesji 
Rady Powiatu, w oparciu o listę obecności stwierdził, iż jest quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. Następnie Przewodniczący powitał wszystkich radnych, Zarząd 
Powiatu ze Starostą, Tomaszem Kuliniczem i Wicestarostą Tomaszem Stanisławskim na 
czele, dyrektorów wydziałów, dyrektorów jednostek organizacyjnych, komendantów 
oraz pozostałych uczestników sesji. 
 
Następnie Przewodniczący Rady, Kazimierz Ziemba odczytał Uchwałę Nr 522/147/17 
Zarządu Powiatu w Goleniowie z dnia 10 października 2017 r. w sprawie przyznania 
Stypendium Rady Powiatu, która stanowi zał. nr 3 do protokołu.    

Stypendium otrzymali: 

1. Bartłomiej Wypychowski z Zespołu Szkół nr 1 w Goleniowie 
2. Angelika Kucińska z Zespołu Szkół nr 1 w Goleniowie 
3. Anita Łuczkowiak z Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1 w Nowogardzie 
4. Przemysław Łuczkowiak z Zespołu Szkół Ogólnokształcących Nr 1  

w Nowogardzie 
5. Adrianna Grocholska z Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych im. Stanisława 

Staszica w Nowogardzie 
 

Ad 2. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przedstawił porządek obrad sesji 

i zapytał, czy są wnioski o jego zmianę lub uzupełnienie.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz wniósł o uzupełnienie porządku 

obrad sesji o projekt uchwały w pkt 13 w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie wniosek 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, Pawła Gulbinowicza o wprowadzenie do 
porządku obrad sesji w pkt. 13 projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi.   

 

W wyniku głosowania:  
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Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 
Rada Powiatu w Goleniowie wprowadziła do porządku obrad sesji w pkt. 13 projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 4 do protokołu.  

Ad 3. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poinformował, że protokół z XXII 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 14 września 2017 r. był wyłożony do wglądu  
w Biurze Rady i zapytał, czy są uwagi do niniejszego protokołu.  

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła protokół z XXII sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 14 września 2017 r.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad 4. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił Prezesa Szpitalnego Centrum Medycznego  
w Goleniowie Sp. z o.o. Piotra Rucińskiego, który przygotował informację Zarządu 
Szpitalnego Centrum Medycznego w Goleniowie Sp. z o.o. nt. bieżącego funkcjonowania 
Spółki. Materiał stanowi zał. nr 6 do protokołu.      

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja przyjęła do wiadomości powyższą informację i pozytywnie ją 

zaopiniowała.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższe sprawozdanie.  

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: radna Danuta Faryniarz, 

radny Kazimierz Lembas, Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba, radna Danuta 

Faryniarz, Prezes SCM w Goleniowie Sp. z o.o. Piotr Ruciński, radna Teresa Chodyko, Starosta 

Tomasz Kulinicz. 

Radna Danuta Faryniarz odczytała stanowisko w sprawie sytuacji w Szpitalnym Centrum 

Medycznym Sp. z o.o. w Goleniowie Klubu Radnych SLD Rady Powiatu w Goleniowie oraz 

radnej Prawa i Sprawiedliwości Teresy Chodyko. Stanowisko stanowi zał. nr 7 do protokołu.      
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Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba poddał pod głosowanie przyjęcie 
informacji Zarządu Szpitalnego Centrum Medycznego w Goleniowie Sp. z o. o. nt. 
bieżącego funkcjonowania Spółki.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła informację Zarządu Szpitalnego Centrum 
Medycznego w Goleniowie Sp. z o.o. nt. bieżącego funkcjonowania Spółki. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 8 do protokołu.  

Ad 5. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Powiatu Goleniowskiego w roku szkolnym 2016/2017, która stanowi zał. 

nr 9 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższą informację.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższą informację.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 2 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych 

Powiatu Goleniowskiego w roku szkolnym 2016/2017. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 10 do protokołu.  

Ad 6. Wicestarosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia zasadniczej szkoły zawodowej, który stanowi zał. nr 11 do 

protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania: 
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Za   - 17 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 1 radny 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

zasadniczej szkoły zawodowej.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/229/17 stanowi zał. nr 13 do protokołu.   

Ad 7. Wicestarosta Tomasz Stanisławski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły podstawowej, który stanowi zał. nr 14 

do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 2 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

sześcioletniej szkoły podstawowej. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/230/17 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Ad 8. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił projekt uchwały w sprawie stwierdzenia 

przekształcenia szkoły specjalnej przysposabiającej do pracy, który stanowi zał. nr 17 do 

protokołu.  

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  
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W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia przekształcenia 

szkoły specjalnej przysposabiającej do pracy.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/231/17 stanowi zał. nr 19 do protokołu.   

Ad 9. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie wysokości opłat za 

usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu, który stanowi zał. nr 

20 do protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

Radna Danuta Faryniarz wniosła o uwzględnienie autopoprawki w § 13 projektu uchwały 

gdzie został podany błędny rok uchwały i powinien być wpisany rok 2106, a nie 2017.     

W wyniku głosowania: 

Za   - 18 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę z autopoprawką w sprawie wysokości opłat 

za usunięcie pojazdu z drogi i parkowanie pojazdu usuniętego z drogi oraz wysokości 

kosztów powstałych w razie wydania dyspozycji usunięcia pojazdu.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/232/17 stanowi zał. nr 22 do protokołu.  

Ad 10. Starosta Tomasz Kulinicz omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi uchwały stanowi zał. nr 23 do protokołu. Projekt uchwały  

z autopoprawką w uzasadnieniu, gdzie zawarto informację o odbytych konsultacjach 

społecznych stanowi zał. nr 24 do protokołu.  
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Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: radna Danuta Faryniarz 

w sprawie błędów zawartych w projekcie uchwały oraz zmienionym uzasadnieniu, Sekretarz 

Powiatu Anna Stępień-Buryszek, radny Kazimierz Lembas zwrócił się z zapytaniem, który 

projekt uchwały jest obowiązujący, z którą podstawą prawną i na który rok jest uchwalany 

program. Sekretarz Powiatu Anna Stępień-Buryszek odpowiedziała, że program uchwalany 

jest na rok 2018 i z podstawą prawną zawartą w projekcie uchwały, który otrzymali radni  

z materiałami. Następnie głos zabrała radna Danuta Faryniarz, radny Jerzy Jabłoński, Sekretarz 

Powiatu Anna Stępień-Buryszek, radny Jerzy Jabłoński.    

W wyniku głosowania: 

Za   - 12 radnych   
Przeciw  - 4 radnych 
Wstrzymało się  - 2 radnych 
Głosy nieoddane - 0 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę z autopoprawką w sprawie uchwalenia 

programu współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami prowadzącymi dzialność pożytku publicznego na rok 2018. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/233/17 stanowi zał. nr 26 do protokołu.  

Godz. 1345 – obrady sesji prowadzi Wiceprzewodniczący Rady Powiatu, Marcin 

Fedeńczak.  

Ad 11. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2017 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2017 r., który stanowi zał. nr 27 do 

protokołu.   

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W powyższym temacie głos zabrały następujące osoby, w kolejności: radny Paweł Gulbinowicz, 

Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur wniósł o zmianę błędnie zapisanej numeracji  

w uzasadnieniu do uchwały, radny Kazimierz Lembas.   
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W wyniku głosowania: 

Za   - 14 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 1 radnych 
Głosy nieoddane - 3 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę z autopoprawką w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2017 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2017 r. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 28 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/234/17 stanowi zał. nr 29 do protokołu.  

Ad 12. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2017-2031, 

który stanowi zał. nr 30 do protokołu.     

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższy projekt uchwały.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 14 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 1 radnych 
Głosy nieoddane - 3 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej Powiatu Goleniowskiego na lata 2017-2031. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 31 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/235/17 stanowi zał. nr 32 do protokołu.  

Ad 13. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, Paweł Gulbinowicz omówił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi, który stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 10 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 2 radnych 
Głosy nieoddane - 6 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 
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Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 34 do protokołu.  

UCHWAŁA NR XXIII/236/17 stanowi zał. nr 35 do protokołu.   

Godz. 1355 – obrady sesji prowadzi Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba.  

Ad 14. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił Uchwałę Nr CCXCIII.507.2017 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 25 września 2017 r. w sprawie 
wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za 
I półrocze 2017 r. oraz o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej. Uchwała 
stanowi zał. nr 36 do protokołu. 

Następnie Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił Sprawozdanie Zarządu Powiatu  
w Goleniowie z wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku, które stanowi zał. nr 37 do 
protokołu.        

Radny Sylwester Górzny - Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformował, że Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższe sprawozdanie.  

Radna Łucja Kotwicka – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformowała, że 

Komisja Rewizyjna i Komisja Budżetu i Infrastruktury na wspólnym posiedzeniu pozytywnie 

zaopiniowały powyższe sprawozdanie.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 10 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 2 radnych 
Głosy nieoddane - 6 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła sprawozdanie Zarządu Powiatu w Goleniowie  
z wykonania budżetu za I półrocze 2017 roku. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 38 do protokołu.  

Ad 15. Starosta Tomasz Kulinicz przedstawił informację Starosty Goleniowskiego  
z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za 2016 rok, która stanowi zał. nr 39 do 
protokołu.  

W wyniku głosowania: 

Za   - 14 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 4 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła informację Starosty Goleniowskiego z analizy 

oświadczeń majątkowych złożonych za 2016 rok. 

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 40 do protokołu.  
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Ad 16. Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba przedstawił informację 
Przewodniczącego Rady Powiatu w Goleniowie z analizy oświadczeń majątkowych 
radnych Rady Powiatu w Goleniowie złożonych za 2016 rok, która stanowi zał. nr 41 do 
protokołu. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił pismo znak: 3205-SKA-
2.4006.1.3.2017 z dnia 20.10.2017 r. Naczelnika Urzędu Skarbowego w Goleniowie  
z dokonanej weryfikacji oświadczeń majątkowych za 2016 r. Pismo stanowi zał. nr 42   

W wyniku głosowania: 

Za   - 16 radnych   
Przeciw  - 0 radnych 
Wstrzymało się  - 0 radnych 
Głosy nieoddane - 2 radnych 
Obecnych    - 18 radnych 

Rada Powiatu w Goleniowie przyjęła informację Przewodniczącego Rady Powiatu  
w Goleniowie z analizy oświadczeń majątkowych radnych Rady Powiatu w Goleniowie 
złożonych za 2016 rok.  

Wydruk głosowania z elektronicznego systemu stanowi zał. nr 43 do protokołu.  

Ad 17. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu w Goleniowie  
w okresie od 6 września 2017 r. do 10 października 2017 r. stanowi zał. nr 44 do 
protokołu. Starosta Tomasz Kulinicz poprosił radnych o zadawanie ewentualnych pytań 
do sprawozdania.  

Radny Czesław Siwek poprosił o wyjaśnienie pkt 26 ze str. 22 oraz ze str. 14. 

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi na zapytania radnego Czesława Siwka.    

Radny Józef Korkosz poprosił o wyjaśnienie pkt 11 ze str. 3.  

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi radnemu Józefowi Korkoszowi. 

Radny Kazimierz Lembas poprosił o wyjaśnienie pkt 16 ze str. 21 i ppk  „c” ze str. 22. 

Starosta Tomasz Kulinicz udzielił odpowiedzi na zapytania radnego K. Lembasa.   

Radna Beata Baryluk-Starczewska poprosiła o wyjaśnienie pkt 14 ze str. 4 oraz pkt. 4 ze 
str. 17.  

Starosta Tomasz Kulinicz oraz Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Bogusław 
Zaborowski udzielili odpowiedzi radnej Beacie Baryluk-Starczewskiej.    

Radny Czesław Siwek Radny Czesław Siwek wniósł o podanie informacji, której radni nie 
otrzymali w sprawozdaniu z Zarządu Powiatu w Goleniowie o biuletynie, który jaki jest 
nakład, redakcja oraz koszty. Radny zapytał kiedy została podjęta decyzja ponieważ 
biuletyn jest faktem finansowym i medialnym i dlatego należało tę informację radnym 
podać.     

Starosta Tomasz Kulinicz zwrócił się do radnego Czesława Siwka o to, aby takie pytanie 
zadał w punkcie interpelacje i zapytania radnych.  

Radny Jerzy Jabłoński poprosił o wyjaśnienie pkt 16 ze str. 5. 
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Starosta Tomasz Kulinicz poinformował radnego J. Jabłońskiego, iż na to pytanie 
odpowiedzi udzieli na piśmie.  

Ad 18. Przewodniczący Rady Powiatu w Goleniowie, Kazimierz Ziemba poinformował, iż 
na zaproszenie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Goleniowie Łukasza Mituły, radni 
Rady Powiatu w Goleniowie wzięli udział w sesji Rady Miejskiej w Goleniowie w dniu 25 
października br. i krótko odniósł się do przebiegu powyższej sesji. Następnie 
Przewodniczący poinformował radnych, iż otrzymał zaproszenie na sesję Sejmiku 
Województwa, która odbędzie się 30.10.2017 r. o godz. 1000 w sali obrad  
w Gminie Goleniów, na którą również serdecznie zaprasza radnych. Na zakończenie 
Przewodniczący przypomniał radnym, iż 14 grudnia odbędzie się ostatnia w tym roku 
sesja Rady Powiatu połączona ze spotkaniem Wigilijnym.      

W dalszej części posiedzenia Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Ziemba oddał głos 
Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Goleniowie Łukaszowi Mituła, który odniósł się do 
sesji Rady Miejskiej w Goleniowie, która odbyła się 25.10.2017 r.     

Ad 19. Radny Czesław Siwek Radny Czesław Siwek wniósł o podanie informacji, której 
radni nie otrzymali w sprawozdaniu z Zarządu Powiatu w Goleniowie o biuletynie, który 
jaki jest nakład, redakcja oraz koszty. Radny zapytał kiedy została podjęta decyzja 
ponieważ biuletyn jest faktem finansowym i medialnym i dlatego należało tę informację 
radnym podać.     

Radny Czesław Siwek stwierdził, że na sesji Rady miejskiej w dniu 25.10.2017 r widać 

było pierwsze starcie rywali przed przyszłorocznymi wyborami samorządowymi.  

Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o podanie informacji z czego wynika decyzja  
o wygaszaniu POZ w Stepnicy prowadzonego przez SCM w Goleniowie Sp. z o.o.  
 
Radny Krzysztof Wasiluk wniósł o podanie informacji czy w budżecie Powiatu 
Goleniowskiego na 2018 r. zostaną zabezpieczone środki na remont drogi Stepnica – 
Czarnocin i czy zostały poczynione działania w celu pozyskania na to zadnie środków 
zewnętrznych.    
 
Radna Beata Baryluk- Starczewska wniosła o wyjaśnienie pkt 4 ze str. 17. 
 
Radna Beata Baryluk-Starczewska wniosła o uzupełnienie ubytków w drodze powiatowej 
w Mostach od skrzyżowania w kierunku do jednostki wojskowej i od skrzyżowania  
w kierunku do Danowa. Ponadto wniosła o usunięcie bardzo dużej wyrwy (z czego po 
opadach robi się duża kałuża) w drodze przy skrzyżowaniu z drogą wojewódzką  
w Mostach.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o podanie informacji, co się dzieje w kwestii urządzenia 
ścieżki rowerowej na przejeździe kolejowym na ulicy Nowogardzkiej w Goleniowie.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o przedstawienie informacji i kosztów, co należy zrobić 
w kwestii ciągłego zalewania posesji i piwnic w budynkach w miejscowości Podańsko na 
odcinku od skrzyżowania z drogą w kierunku Budna do Goleniowa po prawej stronie 
drogi tj. od posesji nr 47 i dalej.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz wniósł zapytanie czy jest możliwe skuteczne „zebranie” 
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poboczy na odcinku drogi Goleniów – Bolechowo oraz zapobiegnięcie nanoszeniu piachu 
przez samochody ciężarowe z pobocza na drogę.  
 
Radny Paweł Gulbinowicz wniósł o załatanie dziur na odcinku drogi Stawno – Kliniska, na 
której ruch wymuszony jest tylko jedną stroną drogi ze względu na jej stan techniczny.  
 
Radna Danuta Faryniarz  w nawiązaniu do uchwały Nr XXII/228/17 Rady Powiatu  
w Goleniowie z dnia 14 września 2017 r. w sprawie rozpatrzenia skargi dotyczącej 
niewywiązywania się starosty i Zarządu Powiatu z ustawowych zadań, którą złożyłam do 
Wojewody Zachodniopomorskiego i w związku z uznaniem skargi za zasadną, zwracam 
się do Rady Powiatu o niezwłoczne uzupełnienie tej uchwały o następujące elementy: 

1. Wskazanie imienne winnych w zakresie naruszenia obowiązków ustawowych 
wobec uznania skargi za zasadną. 

2. Wskazanie konsekwencji do poniesienia wobec osób, które odpowiedzialne są za 
naruszenia obowiązków ustawowych. 

3. Wskazanie ścisłych terminów usunięcia naruszeń obowiązków ustawowych. 

 
Radny Jerzy Jabłoński zwrócił się zapytaniem, czy reforma oświaty będzie miała wpływ 
na budżet Powiatu Goleniowskiego, jeśli tak to jaki to jest szacunkowy koszt. 
 
Radny Jarzy Jabłoński wniósł o udzielenie informacji, ile środków finansowych zostało 
przekazanych przez powiat od momentu przekształcenia SPSP w Goleniowie w spółkę.  
 
Radny Jerzy Jabłoński odniósł się do pisma Zastępcy Burmistrza Nowogardu, Krzysztofa 
Kolibskiego w sprawie realizacji wspólnego zadania pn. „Remont ulicy Marszałka Józefa 
Piłsudskiego w Nowogardzie”. Pismo stanowi zał. nr 45 do protokołu.        
 Do powyższej kwestii odniósł się Przewodniczący Rady Powiatu, Kazimierz Ziemba. 

Radna Teresa Chodyko wniosła o przeprowadzenie prac melioracyjnych Strugi 
Goleniowskiej w miejscowości Żółwia Błoć ponieważ jest zarośnięta drzewami głównie 
wierzbami i w związku z tym woda nie ma swobodnego przepływu po dużych opadach 
deszczu i zalewana jest droga.  
 
Radna Teresa Chodyko wniosła o obcięcie gałęzi drzew zwisających nad ul. Nowogardzką 
po obu stronach torów.  
 
Radna Teresa Chodyko wniosła o podkrzesanie drzew rosnących wzdłuż ul. 
Nowogardzkiej oraz wycięcie krzaków, w których często chowa się zwierzyna leśna.  
 
Radny Kazimierz Lembas podziękował Staroście za szybką wycinkę drzew w pasie 
drogowym na odcinku Olchowo - Nowogard.     
 
Radny Kazimierz Lembas wniósł o udzielenie informacji, co w bieżącym roku zostało 
zrobione w kwestii budowy chodników w miejscowości Kulice. 
 
Ad 20. Starosta Tomasz Kulinicz odniósł się do interpelacji radnego K. Lembasa, 
wniosków drogowych oraz do wypowiedzi radnego J. Jabłońskiego w sprawie pisma 
Zastępcy Burmistrza Gminy Nowogard skierowanego do radnych powiatu i zapytania 
radnego Cz. Siwka w sprawie wydania biuletynu powiatowego. Następnie Starosta 
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Tomasz Kulinicz poinformował, że na wszystkie interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
udzieli odpowiedzi na piśmie.  

Ad 21. Wobec wyczerpania porządku obrad XXIII sesji Rady Powiatu w Goleniowie, 
Przewodniczący Rady dokonał jej zamknięcia o godz. 1445 obrad XXIII sesji Rady Powiatu  
w Goleniowie dziękując za udział w sesji radnym, dyrektorom wydziałów, dyrektorom 
jednostek organizacyjnych, komendantom i obsłudze.   
 
Nośnik z zapisem dźwiękowym obrad XXIII sesji Rady Powiatu z dnia 26 października 
2017 r. stanowi zał. nr 46 do protokołu.  
                                           

                 Przewodniczący Rady Powiatu 
 
                  Kazimierz Ziemba  
 

 

Protokołowała: 

Agata Ostrowska  

 

Goleniów, dnia 15 listopada 2017 r.   

 
 

 
 


